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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

12.01.2023 - zasedací místnost Rektorátu ČVUT

zápis provedl:  Róbert Selvek

začátek zasedání: 19:12

Viceprezdent Martin Andrýsek, který zastupuje nemocnou Prezidentku, vítá přítomné
hosty a přistupuje k bodu č.1.

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání s novým bodem diskuze s paní Achtenovou

Upravený program bol zaslaný do konferencie parlamentu.

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Představení delegátů  (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 5 min.)

3. Diskuze s paní prorektorkou Achtenovou (vede: M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: 20 min.)

4. Info z klubů (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 15 min.)

5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

6. Info z Centrály (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 10 min.)

7. Schválení zápisu (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 5 min.)

8. Členské příspěvky (vede: Martin Andrýsek, typ: hlasování, čas: 15 min)

9. Schválení výše čerpání Fondu prezidenta a akce Novoroční bowling 2023 (vede: M.

Andrýsek, typ: hlasování, čas: 15 min)

10. Žádost o čerpání z Fondu projektů - Inaugurace prezidenta SU ČVUT (vede: O. Váňa,

typ: hlasování, čas: 10 min)
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11. Diskuze nad BOZP a PO organizace SU ČVUT (vede: M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

12. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede:  M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

13. Konflikt na Ukrajině (vede:  M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

N. Různé (vede:  M. Andrýsek, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede:  M. Andrýsek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2023-01-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 12.01.2023 a akceptuje podklady zaslané po předkládací

lhůtě.

OHP: 15; 15:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Představení delegátů (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 5 min.)

Viceprezident víta nových delegátov. Delegáti sa predstavujú.

Miroslav Čáp: Sinkuleho kolej

Martin Slávik: SH

Vašek Lepič: Čajovna

Lukáš Čapek: ESC

Rajmund Hruška: ISC

Petr Šťastný: Fit++

Ondřej Váňa: AS ČVUT

Jiří Novotný: Podolí, zastupuje Lukáše Novotného

Pavel Mašinda: eFdrive

Michal Verbovský: BION

Ondřej Spanilý: zaČVUTění

Tim Petřášek: Engineers, zastupuje ho BEST - zdieľajú mandát

Martin Dendis: klub Hlávkova kolej

Olga Ostashchuk: klub Masařka
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3. Diskuze s paní prorektorkou Achtenovou (vede: M. Andrýsek, typ:

diskuze, čas: 20 min.)

Viceprezident víta prorektorku Achtenovú. Prorektorka ospravedlňuje neprítomnosť rektora.

Prorektorka zhŕňa minulý rok a prezentuje plány na budúci rok.

Za minulý rok prebehli revízie všetkých kľúčových dokumentov pre študentov: SZŘ, stipendijní,

disciplinární řád.

V disciplinárnom ráde sa spresnili procesy.

V SZŘ sa spresnili termíny vyhlasovania skúšok a zápočtov, zapracované návrhy senátorov.

Zlepšuje sa predpisová základňa pre budúce zlepšenie digitalizácie štúdia, bude sa meniť systém

spisovej služby.

FS má už v BK predmety z EuroTeQu, pracuje sa na IT predmetoch. Študenti ČVUTu vyhrali v cenu v

EuroTeQ Collider. Call for proposals na ďalší ročník sa vyhlási na začiatku budúceho semestru, bude

info v KOSe (banner/informácia).

Prorektorka vyzýva na dotazy.

Otázka z BIONu o sťahovaní rektorátu - aké sú posuny, ďalšie plány? Je tam obor kvality (?)

rozvoje, UTEP, tento rok sa budú dokončovať dva rytierske sály v Betlémskom paláci. Majú sa tam

presunúť zasadania AS.

Niektoré odbory (studium, zahraniční - kontaktné odbory) sa nebudú sťahovať, majú zostať v

kampuse.

Haniš M. - Bude sa vytvárať post ombudsmana pre sexuálne násilie a pod.? Majú to študenti

komu nahlasovať? – Plán je, že každá súčasť bude mať svojho ombudsmana, niektoré fakulty už

ombudsmana majú, pracuje sa na rozšírení.

Prorektorka nadväzuje - Plánuje sa rozšírenie služieb CIPS a ELSA. Síce nemôžu byť ombudsmani,

ale po udalosti na FITe rezonuje psychická pomoc študentom a rektorát to chce posilniť, skrátiť

čakacie doby na psychologickú pomoc. Aktuálne čakacie doby na ELSA sú +- 3 týždne, čo je dlho,

ale treba to porovnávať proti 3 mesiacom v republike. Pravdepodobne ČVUT zamestná priamo

interného psychológa.

Králík D. - Menzy - budú sa nejak meniť a aký je názor Vodičky (konkrétnu otázku som nezachytil)

- Prorektorka nevie, uvedomujú su, že niektoré menzy sú stratové a iné výrazne ziskové.

Michal Verbovský - Nadväzuje na otázky o hospodárení. Je ČVUT v dobrej finančnej kondícií? -

Obtížná otázka. Pre študentov je veľa poplatkov (dlhšie štúdium, prihláška do štúdia atď.) určených
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zákonom, takže ČVUT si ich nemôže samovoľne dovoliť zvýšiť (ale ani znížiť). Kolejné -

Pravdepodobne nastane zvýšenie o infláciu, aby pokrylo náklady na energie. Čo sa týka celkovej

kondície, covidový výpadok poplatkov za dlhšie štúdium výrazne znížil štipendijné fondy fakúlt.

Fakulty musia niekedy prospechové štipendiá dotovať všeobecným rozpočtom, ktorý sa dal použiť

na investície.

Machorek T. - Bude prebiehať investícia do novej fakulty (pravdepodobne myslené budovy) pre

FIT? Ako? – Na pozemku C (vedľa CIIRC) sa plánuje stavba budovy pre FIT so serverovňou VIC (na

presun zo Zikovej). Prebiehajú diskusie FIT/FA o uspôsobení novej budovy, ktoré prišli až na konci

minulého roku. Na ich základe sa začne tvoriť návrh budovy. Podľa zmluvy pri stavbe budovy

CIIRCu má na návrh C výhradné právo architekt CIIRCu. Prorektorka sa nevyjadruje ku tomu, či ide

o dobrú alebo zlú správu.

M. Čáp - Má ČVUT zmluvu na dodávku energií na ďalšie obdobie s fixnou sadzbou? – Bývalý

kvestor tvrdil, že energie sú ešte na rok 2023 zafixované. Ukázalo sa, že zafixovaný bol len

prenájom teplovodného potrubia, ale energie samotné zafixované neboli. Na dohode pracuje nová

pí. kvestorka.

Ďalšie dotazy nie sú, viceprezident ďakuje za informácie. Stredne silný potlesk.

4. Info z klubů (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 15 min.)

SROVNAT PODLE NOVÝCH POSTŮ:

Silicon Hill (Slávik M..): Mali už prvé predstavenstvo v roku 2023, schválili si rozpočet.

Pod-O-Lee (Novotný J.): Začali hýbať s rekonštrukciou serverovne, LABu a čajovny. UTVS

začalo prerábať a pripravovať prietory v menze na výuku lukostreľby. Ako asi prvý klub

vyriešili odvody a hlásenie o stave.

Buben (): neobsazeno

Masařka (Ostashchuk): Po voľbách bola Olga zvolená ako predseda,  ako miestopredseda.

Sincoolka (Čáp M.): Predstavenstvo v 2023 ešte nebolo, je v pláne. Vianočná party sa

zorganizovala a to bolo cca všetko. Ďakuje za možnosť spoločného tréningu klubu

Engineers Prague. Radi ich naučia, ako hrať hokej a vyhrávať proti Karlovke.

Hlávkova kolej (Dendis M.): Nebol vianočný večierok, ale bol novoročný večierok s

dochádzkou 20-30 ľudí. Vedúci koleje kontaktovala M. Dendisa, že sa navrhuje
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rekonštrukcia ďalších stúpačiek, čo by ale znamenalo vysťahovanie ¼ koleje. Nie je jasné,

či sa to schváli. Znamenalo by to presun študentov cca na 2 mesiace.

Orlík (): neobsazeno

Fakultní klub BION (Verbovský M.): Novoročný večiarok sa nezvládol, zvažuje sa oslava

čínskeho nového roku. Skúsia zorganizovať rozhovor s děkanom. Niečo o novom vedení?

AVC ČVUT (Proton):

eFDrive (P. Mašinda): Nič sa nestalo a nič sa neplánuje. ___ informuje, že sa plánuje

rozšírenie pôsobnosti eFDrive do viacerých miestností. Nová skupinová študovňa už je v

plnej prevádzke, ďalšia klubovňa je už skoro hotová a ďalšia sa pripravuje.

BEST (Fišer V.): Nič sa nedeje.

FIT++ (Lysenko D.): Vianočný večierok prebiehol v domáckej atmosfére a s dobrou účasťou

aktívnych ľudí. Klub pomáhal na DOD a propagoval SU ČVUT a klub. PR fond bol vyčerpaný

na reklamné predmety.

ISC (Hruška R.): Buddy Session prebehla, farewell party pre zahraňákov prebehla, na

Silvestra teambuilding, pripravujú sa na nápor nových zahraňákov a ich Orientation Week.

STOH (): chybí

Klub Čajovna (Lepič V.): Majú nové predstavenstvo, poprvýkrát v ňom majú ženu a to

dokonca predsedníčku. Tiež mali vianočný večierok a zorganizovali Silvester v Čajovni.

Počas skúškového bude Čajovna zavrená až na dva dni, ktoré budú vopred ohlásené.

+/-FEL (Šťastný M.): Už nie je v predstavenstve klubu +/-FEL, lúči sa. Apeluje na

prítomných, aby v prípade, že nastáva ku situácií na hrane stanov komunikovali rýchlo.

Informuje, že klub nemá ešte ustanovené predstavenstvo, sú v kontakte s KK, ktorá

umožní zvolať ustanovujúcu schôdzu. Podľa stanov totiž v prípade, že predseda nie je

ochotný zvolať nové predstavenstvo, nemôže sa stretnúť. Upozorňuje klub FIT++, od

ktorých stanovi kopírovali. Predstavuje potenciálneho nového predsedu klubu, ktorý bude

chcieť túto dieru v stanovách zmeniť.

zaČVUTění (O. Spanilý ): Prebehol vianočný večierok s hojnou účasťou na Desítce spolu s

+/-FEL. Najbližšia akcia bude zaČVUTění Winter Edition. Je vypredané, ešte ladia program

a sponzorov. Plánujú aj vítanie nového semestru a organizáciu zhromaždenia klubu.
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GALIBI (Král P.): Nový predseda, Paul, inak nič nové. Akcie ešte nie sú naplánované, zatiaľ

sa nestretli.

Engineers Prague (Petřášek T.): Ďakuje M. Čápovi za pochvalu. Informuje o výhre 15:1 nad

VUT. Ďalší zápas bude o týždeň.

ESC (Čapek L.): Organizovali ešte pred minulým PARSU rozsvietenie stromčeku

financované fakultou, bol svařák zadarmo. Bojujú s nedostatkom členov.

Kresťanský klub (Králík D.): Mnoho zmien v predošlom semestri. Noví ľudia, akcie, oslava

Silvestra, chystajú ďalšie akcie, hľadajú ľudí na Jizerskou 50 (bežky).

5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.: Zasadanie bolo včera, zvolené nové predsedníctvo. Ondra už nie je predseda

KSUZ, ale zostane predsedom študenstkej komisie.

Otvorila sa znova otázka BUK. Stále sa nevie, kedy sa otvorí, budúci týždeň o tom bude

komisia, kde sa snáď dozvedia nové informácie. Je možné, že nový študenstký

místopředseda si vyberie nového delegáta.

Ondra bude zháňať kontakty na projekťákov klubov pre účel jeho novej pozície

projektového manažéra.

6. Info z Centrály (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 10 min.)

Uzavíráme účetně rok 2022. Paní účetní prosí o dodání všech dokladů.

Velké problémy (opět) s Orlíkem.

Paní účetní také moc prosím, aby s ní kluby komunikovali a předávali informace o nových

pokladníkách, příp. nových předsedech. Zabírá jí hodně času a energie, než se vůbec

dopíše k někomu, kdo s ní bude za klub komunikovat, když předchozí osoba už post

opustila.

Jak jsem psala v mailu, prosím o rychlé odevzdání kontrolních hlášení a vyčíslení odvodů,

at můžeme se spolupráci s Maky připravit rozpočet na 2023 a vyčíslit provozní náklady.

Také začínáme další kolo výročních zpráv za rok 2022.
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Příští parlament bude 14.02. na Hlávkově koleji. Řešíme s Martinem, jestli je to za jejich

klub ok.

Maky si určila data PARů do června. Až budou potvrzena všechna místa, dáme to do

kalendáře.

Pomalu se rozbíhá předávání funkce.

7. Schválení zápisu  (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 5 min.)

PAR_2022_12_15

Zápis čítali cca 4 ľudia. Doriešujú sa komentáre v dokumente. Žiadne ďalšie pripomienky nie sú. Š.

Tichý overuje, či sú všetci spokojní s podobou zápisu.

Usnesení 2023-01-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 15.12. 2022 zaslaného do konference Parlamentu dne 12.01.

2023 v 20:07.

OHP: 15; 12:0:3 – Usnesení bylo přijato

8.  Členské příspěvky (vede:M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 15 min.)

Změna výše členských příspěvků - Luky dokument

Andrýsek M.: Väčšina klubov zmenila príspevky od 1.1., jeden klub od 1.7. Rieši sa, či to

vzhľadom na žiadosť ČVUT o zmenu nebude problém.

Prezidentka mala zistiť, či s tým ČVUT bude OK. Nezistila.

Andrýsek M. vyhlasuje pauzu do 20:20

Pauza končí 20:37

Na mail prišla tabuľka s návrhmi zmien, viceprezident prezentuje tabuľku na projektore.
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Slávik M. sa pýta na prevoditeľnosť členstiev, či sa zakáže a ako bude interagovať s SH

základným členstvom.

Selvek R. apeluje na to, že prevod budú robiť ľudia, ktorí budú vedieť, aké je členské na

iných kolejích a môžu prevod zamietnuť.

Spanilý O.: Nechcelo sa zachovať základné členstvo? Rieši sa, že to ovplyvňuje minimum

členov a najmä Strahovákov, ktorí ďalej budú mať základné členstvo.

Jakub Šejna hovorí, že to ovplyvní fosilov, ktorí možno odpadnú od klubu.

Novotný J. hovorí, že pre Pod-O-Lee ide o programovú zmenu, mali problém s veľkou

návštevnosťou gymu.

Andrýsek M. ukončuje debatu s tím, že se opakuje co již bylo řečeno na jiných

parlamentech..

Selvek R. vysvetľuje procedúru o dodatočnom zvolaní zhromaždenia klubov. Žiaden

predseda klubu neprotestuje proti zvolaniu zhromaždenia prezidentkou počas

parlamentu.

Usnesení 2023-01-03:

“Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje změny členských příspěvků podle

tabulky zaslané do konference parlamentu dne 12. 1. 2023 ve 20:27 s platností od data

uvedeného v tabulce.”

OHP: 15; 12:1:2 – Usnesení bylo přijato

9.  Schválení výše čerpání Fondu prezidenta a akce Novoroční bowling

2023 (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 15 min)

Tradičně bych chtěla nechat na prvním zasedání výši čerpání Fondu prezidenta, a to ve výši 50

000 Kč.
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Novoroční bowling SU ČVUT + SÚZ ČVUT v rozpočtu na rok 2022 chyběl, neb kovidová situace

byla stále nejistá. V tomto roce je bowling již plánován - během pár dní bude zveřejněno datum

akce a přihlašování ke hře.

Z rozpočtu SU ČVUT se hradí ceny pro vítěze. Navrhuji výši čerpání 6000 Kč.

Viceprezident prezentuje plány.

Lysenko D. sa pýta, či je fond iný oproti minulým rokom. Nie je.

Usnesení 2023-01-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Fond prezidenta pro rok 2023 ve

výši 50 000 Kč a čerpání na akci Novoroční bowling do výše 6 000 Kč.

OHP: 15; 13:0:2 – Usnesení bylo přijato

10. Žádost o čerpání z Fondu projektů - Inaugurace prezidenta SU ČVUT

(vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas: 10 min)

Žádost o čerpání

Váňa O. prezentuje žiadosť - motiváciu, lokalitu. Zdôvodňuje cenu 25 tisíc, najmä na fotografa a

bar. Akcia bude uzavrená, hoci bez veľkej kontroly.

Machorek T. sa pýta, či čiastka nie je príliš veľa na akciu podobného rázu. Argumentuje, že

Halloween ZaČVUTění pre 150 ľudí stál 7 tisíc.

Váňa O. zdôvodňuje, že chce väčšiu akciu, pretože bude spojená s 25. narodeninami SU.

Haniš M. sa pýta, či čiastka “bar” zahŕňa len prenájom baru, alebo aj konzumáciu – áno, čiastka

zahŕňa aj konzumáciu pípy, vína a nealka.

??? - Koľko ľudí bude účasť? – 30-40 - kapacita Recharging baru

Lysenko D. sa pýta, že koľko bolo minule minuté na podobnú akciu. – Inaugurácia sa minule

nekonala, Š. Tichý informuje, že narodeniny v 2020 stáli 20 tisíc.
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Jirmanová M. dodáva, že formát akcie bol konzultovaný so S. Jeřábkem, za ktorého vlády

inaugurácia prebiehala.

Machorek T. sa pýta na tvorbu guestlistu - bude to na nomináciu klubov, alebo bude pozvaný len

PARSU? – Predstava je pozvať delegátov, predsedov klubu, hostí. Nechystá sa prísna kontrola

maxima na klub, ale malo by to byť ako odmena pre aktívnych členov.

Slávik  M. informuje o spôsobe organizácie večierku na SH, kde to začalo ako uzavretá akcia a po

21:00 sa pozvali ďalší ľudia. Za 80 (?) ľudí stála približne 40 tisíc.

Haniš M.: Budú kuracie alebo bravčové rezne? – To bude prekvapenie

Usnesení 2023-01-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z Fondu projektů na akci

Inaugurace prezidenta SU ČVUT 2023 ve výši 25 000 Kč.

OHP: 14; 13:0:1 – Usnesení bylo přijato

11. Diskuze nad BOZP a PO organizace SU ČVUT (vede: M. Andrýsek, typ:

diskuze, čas: dle potřeby)

Selvek R.: Nedorozumění - KK neví, že má prezentovat

Vzhledem k okolnostem na SH a s paní Sojkovou obecně začala prezidentka více řešit

problematiku jejich zaměstnaneckých poměrů vůči SU, najmä čo sa týka nutnosti existencie

predpisov BOZP a PO.

Šejna J.: Rozdelil by to na PO a BOZP. Za PO zodpovedá SÚZ, ako náš prenajímateľ, ak nie je

upravené v zmluve nejak inak. Zdôrazňuje, že ak máme niekoho ako zamestnanca, musíme ho

preškoliť v PO - masérov, trénerov, Sojkovou. Mali by sme si vyžiadať PO predpisy SUZu a

skontrolovať zmluvy, či za to náhodou nezodpovedáme.

Selvek R. informuje, že BOZP sa bude teda riešiť a pravdepodobne bude zvolaná legislatívna

skupinka, aby vyriešila zmenu IP o nákladoch vzhľadom na rozdelenie týchto nákladov férovou

cestou medzi kluby.
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12. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Andrýsek M.: Vzhľadom na doriešenie členských príspevkov by mal ČVUT začať pracovať

na znení zmluvy. Ďalšie informácie budú poskytnuté.

13. Konflikt na Ukrajině (vede M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Andrýsek M.: Nejaké postrehy k uprchlíkom?

Kochman M.: SUZ údajně zvažuje zosťahovanie všetkých na jeden blok. (Dvořáková I. doplnila

informaci z 25.01.2023 že SUZ o sestěhování  neuvažuje)

Slávik M.: Viedlo by to k rozbitiu komunity aktívnych na danom bloku, snahy boli aj minulý rok,

dúfajú, že sa to nestane.

N. Různé (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: dle potřeby)

Andrýsek M. zdôrazňuje nutnosť odovzdania kontrolných hlásení.

Jirmanová M. zmieňuje, že 14.2. bude na PARSU catering.

Vicerezident ukončuje zasedání v 21:11.
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